



PROTOKOLL Nr. 3/2019

Organ: Grååsen velforening, Styret

Tid: Mandag 6. mai 2019 kl.21:00-22:45

Sted: Grååsveien 62, Spydeberg (Hjemme hos Åge Vold)

Møtende: Åge Vold, Ivar Vågen, Lise Berit Henriksen, Lars S. Lilleng, Finn Tore Johansen, Kåre Paulsen, Monica Finstad Eng og Jostein Rygge. Claes A. Kolstad ble forhindret fra å møte.

Saker til behandling: Protokoll

Sak nr.1: Grååsen boområde – støy fra trafikken på E18

Saksopplysninger:

- a. Behandling av Ivar Vågens brev datert 02.05.2019 om sikring av skogsområdet.
- b. Status?
- c. Planen fremover.

Vedtak:

- a. Ivar redegjorde mer rundt det han skrev i brevet og møtet med Vegard Årnes. Det kan være en enklere sak med sikring istedenfor verning. GVF vil ta denne saken videre og Lars tar kontakt med Årnes med spørsmål om hvor sende denne «oppfordringen». Årnes kommer nok til å invitere grunneier og GVF til felles befarung.
- b. Helsehuset har ikke svart selv etter flere purringer.
- c. Styreleder melder inn velforeningen i Støyforeningen slik at vi får både hjelp av advokat og tilgang på diverse dokumenter. Det legges også ut dokumenter og historikk om støysaken på websiden vår.

Sak nr.2: Bålplass(er) etablert i skyteskår på Gråkollen batteri:

- a. Det er etablert to bålplasser på privat initiativ på batteriet og Forsvarsbyggs eiendom. Disse er plassert i hvert sitt skyteskår. Batteriet er fredet. Skal vi gjøre noe? I så fall hva?

Vedtak:

Det er enighet i at flere bålplasser kun er positivt. Og før vi ev. hører med Forsvarsbygg sjekker Monica opp i hvem, hva, hvor.

Sak nr.3: Grusbanen

Saksopplysninger:

- a. Statusoppdatering

Vedtak:

Komiteen ga et flott forslag på sandvolleyball-bane og beplantning m. m. Prisoverslag innhentes.



Sak nr.4: Vårdugnad i Aktivitetsområde

Saksopplysninger:

- a. Det har blitt gjort en liten dugnad hver vår, vanligvis i mai.

Vedtak:

Lars tar ansvar og sjekker tauverk og stropper.

Sak nr. 5: Fri-batt og fri-ut

Saksopplysninger:

- a. Det bør oppnevnes en en komite.

Vedtak:

Vi oppnevner ikke en komite til dette, men utnevner en ansvarlig senere.

Sak nr.6: Eventuelt

Følgende ble tatt opp og konkludert slik:

- Vi har fått nye barn leker-skilt langs grååsveien, men ønsker også flere.
- Det ble snakket om å få Grååsveien som forkjørsvei, men i 30-sone blir nok det vanskelig. Vi snakker om andre løsninger.
- Flere søppelkasser er også forespørsel.
- Det ble vedtatt å sette i gang en prøveordning for hundepark på sommerstid i det inngjerdede område til hoppbakken i Buerveien.
- Neste styremøte fastsettes til **17.06.2019 kl. 19.00** hos Lise Berit Henriksen i Buerveien 35.

Protokollen godkjennes av styreleder sammen med 2 fra styret, som deltok på møtet. Møtet hevet.

Styreleder

Styremedlem

Styremedlem